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 Utdragsbestyrkande 

 
 

Plats och tid Luspengymnasiets aula, Storuman 2019-02-26 kl. 13.00-14.35 

  

Beslutande Se närvarolista sid. 2-4 

  

Övriga närvarande Maria Mickelsson  sekreterare 

  

 

  

   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Utses att justera Roland Gustafsson och Fredrik Boström 

 

Justeringens plats och tid Kommunhuset, Storuman 2019-03-06 kl. 13.00 

 

 

Underskrift  Sekreterare ………………………………………. Paragrafer §§ 1-24 

 Maria Mickelsson 

 

                      

                    Ordförande ……………………………………….            

 Patrik Persson  

  

                      

 Justerande         ……………………………………….          ……………………………........... 

  Roland Gustafsson  Fredrik Boström 

 Beslut om tillkännagivande av justerat protokoll 

Justeringen har tillkännagivits genom anslag på kommunens anslagstavla. 

 
  Organ                                              Kommunfullmäktige 

 
Sammanträdesdatum 2019-02-26  

   

Datum för anslags uppsättande 2019-03-06 Datum för anslags nedtagande 2019-03-28 

   

Förvaringsplats för protokollet Kommunkontoret, Storuman 

   

 

Underskrift 

  

 Maria Mickelsson 
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Närvaro- och omröstningslista  

  O m r ö s t n i n g a r 

     § 3              § 15                    

Ledamöter När- 

varo 

Ja Nej Avstår Ja  Nej Avstår 

 

C 

 

Patrik Persson  

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

S 

 

Gunilla Lundgren 

 

Nb 

  

1 
   

1 

 

 

C 

 

Jarl Folkesson 

 

- 

   

 

   

 

M 

 

Ulf Vidman 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

M 

 

Veronika Håkansson 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

C 

 

Tomas Mörtsell 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

C 

 

Jessica Bergfors 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

C 

 

Therese Granström 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

C 

 

Anders Persson 

 

- 

      

 

C 

 

Klara Olofsson 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

C 

 

Peder Wiklund 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

C 

 

Jan-Elof Bergström 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

C 

 

Eva-Sofie Jansson 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

L 

 

Hans-Peter Carlsson 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

L 

 

Ulla-Maria Åkerblom 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

KD 

 

Roland Gustafsson 

 

Nb 

 

1 

   

1 

  

 

KD 

 

Ingela Forsman 

 

- 

      

 

S 

 

Karin Malmfjord  

 

- 

      

 

S 

 

Kristina Fredriksson 

 

Nb 

 

 

 

1 

  

 

 

1 

 

 

S 

 

Rickard Frohm 

 

- 
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Närvaro- och omröstningslista – forts.  

  O m r ö s t n i n g a r 

     § 3              § 15 

Ledamöter (forts.) När- 

varo 

Ja Nej Avstår Ja  Nej Avstår 

 

S 

 

Fredrik Boström 

 

Nb 

  

1 

   

1 

 

 

S 

 

Kajsa Forsberg 

 

Nb 

  

1 

   

1 

 

 

S 

 

Peter Åberg 

 

Nb 

  

1 

   

1 

 

 

V 

 

Daniel Johansson  

 

- 

      

 

V 

 

Linda Glasin 

 

Nb 

  

1 

   

1 

 

 

V 

 

Torkel Stångberg 

 

- 

      

 

V 

 

Emilia Ronnhed 

 

Nb 

  

1 

   

1 

 

 

SD 

 

Elving Karlsson 

Nb §§ 

1-12  
  

1 

   

 

 

 

SD 

 

Bengt-Erik Åkebrand 

 

Nb 

  

1 

   

1 

 

 

SD 

 

Marie Berglund 

 

Nb 

  

1 

   

1 

 

 

KL 

 

Erold Westman 

 

Nb 

  

1 

   

1 

 

 

Tjänstgörande ersättare 

När- 

varo 

Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår Ersättare  

för ledamot 

 

C 

 

Pereric Stenvall 

 

Nb 

 

1 

   

1 

   

Anders Persson 

 

C 

 

Ella-Pia Lönnback 

 

Nb 

 

1 

   

1 

   

Jarl Folkesson 

 

KD 

 

Allan Forsberg 

 

Nb 

 

1 

   

1 

   

Ingela Forsman 

 

S 

 

Maria Gardfall 

 

Nb 

 

 

 

1 

   

1 

  

Karin Malmfjord 

 

S 

 

Bo-Anders Johansson 

 

Nb 

 

 

 

1 

   

1 

  

Rickard Frohm 

 

V 

 

Mats Eliasson 

 

Nb 

 

 

 

1 

   

1 

  

Daniel Johansson 

 

SD 

 

Laila Löfdahl 

Nb §§ 

14-24 
  

 

   

1 

  

Elving Karlsson 

  30 16 14  16 14   

 

Nb = närvarande beslutande 
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KF § 1  KS/2018:1833 - 230 

 

Interpellation - fastighetsaffären Brandstationen/Kommun-

förrådet 
 

Erold Westman (KL) har 2018-11-19 lämnat in rubricerad interpellation till 

kommunstyrelsens ordförande Tomas Mörtsell med följande frågor om-

kring köpet och historiken: 

 

o Hur, när och vem gjorde sammanslagningen av fastigheterna? 

o Varför gjordes detta? 

o Varför har inte de ansvariga för affären informerats om misstaget  

sedan köpet undertecknades? 

o Vem eller vilka har skrivit under köpet (för kommunens räkning)? 

o Har vice kommunalråd haft vetskap om misstaget? 

o Har revisorerna haft vetskap om misstaget? 

o Har investeringar på ombyggnationerna bekostats av kommunen eller 

har fastighetsägaren bekostat dessa? 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2018-11-20 att interpellationen får ställas. 

Kommunstyrelsens ordförande meddelade då att interpellationen kommer 

att besvaras vid nästa sammanträde i februari.  

 

Vid dagens sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Tomas 

Mörtsell följande interpellationssvar:  

 

I interpellationen ställs ett antal frågor kring fastighetsaffären. 

 

Till att börja med vill jag klarlägga ett antal förutsättningar kring det rå-

dande läget i frågan. 

 

Kommunen befinner sig via sitt bolag Industri- och logistikcentrum i  

Storuman AB, ILC, i en rättslig tvist rörande ägandet av den fastighet där 

bl.a. brandstationen är inrymd. Enligt tingsrätten kan tvisten komma att 

hanteras under juni månad innevarande år. Eftersom ILC befinner sig i en 

pågående tvist är ärendet belagt med sekretess enligt OSL och aktiebolags-

lagen.  

 

Inför beredningen av svaret på interpellationen har samråd skett med bola-

gets juridiska ombud för att inte riskera att försämra bolagets läge i den 

pågående processen. 
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KF § 1 – forts. 

 

ILC har tidigare vid två tillfällen lämnat information till styrelsen i ILC, 

Storumans kommunföretag AB, ledamöter i kommunstyrelsen, representan-

ter för de politiska partierna och lekmannarevisorerna. Jag har för avsikt 

att föreslå styrelsen för ILC att ytterligare informationsmöten ska hållas i 

ärendet vid nästa styrelsemöte. Vid de informationer som tidigare hållits 

har, likväl som när ärendet behandlats i ILC:s styrelse, frågor ställts om 

hur den här situationen har kunnat uppstå och vem/vilka som bär ett ansvar 

för den uppkomna situationen. 

 

Dessa frågor är högst relevanta och kommer att utredas och besvaras. Med 

hänsyn till den pågående tvisten måste däremot dessa frågor få anstå fram 

till dess att tvisten är avgjord, detta för att inte riskera att försämra bola-

gets läge i den pågående tvisten. 

 

ILC:s VD Johan Duvdahl kan sända ILC:s stämningsansökan samt inlaga 

till de ledamöter i kommunfullmäktige som så önskar. De som vill fördjupa 

sig ytterligare kan också ta del av de handlingar som är offentliga i tvisten 

hos Lycksele tingsrätt. 

 

Erold Westman tackar för svaret och interpellationen anses därmed besva-

rad. 

----- 
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KF § 2  KS/2019:100 - 230 

 

Interpellation - försäljning av Montören 1 
 

Kristina Fredriksson (S) har lämnat in en interpellation till kommunstyrel-

sens ordförande Tomas Mörtsell där hon skriver följande:  

 

2014 sålde Storumans kommun industrihuset Montören 1 till JLO-

fastigheter, numera Cloudberry estates, för 4,2 miljoner kronor. Man råkade 

då av misstag sälja även den byggnad som brandstationen/kommunförrådet 

ligger i. Detta p.g.a. en fastighetsreglering som skett två år tidigare. Du 

Tomas Mörtsell har uttalat dig följande: ”Av någon anledning missade vi 

det när vi gjorde affären med Montören 1”. 

 

o Av vilken anledning blev inte bolagsstyrelsen och kommunen som 

ägare underrättad när den felaktiga försäljningen upptäcktes? 

 

o Varför har inte försäljningen av Montören 1, inklusive brandstationen, 

tagits upp i bolagets årsredovisning? 

 

o När underrättades auktoriserad revisor om affären? 

 

o När underrättades kommunrevisionens presidium och varför gick inte 

informationen vidare till lekmannarevisionen? 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att interpellationen får ställas.  

 

Kommunstyrelsens ordförande Tomas Mörtsell lämnar följande interpella-

tionssvar:  

 

I interpellationen ställs ett antal frågor kring fastighetsaffären. 

 

Till att börja med vill jag klarlägga ett antal förutsättningar kring det  

rådande läget i frågan. 

 

Kommunen befinner sig via sitt bolag Industri och logistikcentrum i  

Storuman AB, ILC, i en rättslig tvist rörande ägandet av den fastighet där 

bl.a. brandstationen är inrymd. Enligt tingsrätten kan tvisten komma att 

hanteras under juni månad innevarande år. Eftersom ILC befinner sig i en 

pågående tvist är ärendet belagt med sekretess enligt OSL och aktiebolags-

lagen.  
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KF § 2 – forts.  

 

Inför beredningen av svaret på interpellationen har samråd skett med bola-

gets juridiska ombud för att inte riskera att försämra bolagets läge i den 

pågående processen. 

 

ILC har tidigare vid två tillfällen lämnat information till styrelsen i ILC, 

Storumans kommunföretag AB, ledamöter i kommunstyrelsen, representan-

ter för de politiska partierna och lekmannarevisorerna. Jag har för avsikt 

att föreslå styrelsen för ILC att ytterligare informationsmöten ska hållas i 

ärendet vid nästa styrelsemöte. Vid de informationer som tidigare hållits 

har, likväl som när ärendet behandlats i ILC:s styrelse, frågor ställts om 

hur den här situationen har kunnat uppstå och vem/vilka som bär ett ansvar 

för den uppkomna situationen. 

 

Dessa frågor är högst relevanta och kommer att utredas och besvaras. Med 

hänsyn till den pågående tvisten, måste däremot dessa frågor få anstå fram 

till dess att tvisten är avgjord, detta för att inte riskera att försämra bola-

gets läge i den pågående tvisten. 

 

ILC:s VD Johan Duvdahl kan sända ILC:s stämningsansökan samt inlaga 

till de ledamöter i kommunfullmäktige som så önskar. De som vill fördjupa 

sig ytterligare kan också ta del av de handlingar som är offentliga i tvisten 

hos Lycksele tingsrätt. 

 

Kristina Fredriksson tackar för svaret och interpellationen anses därmed be-

svarad.  

----- 

 

 

 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 8 (39)  

    

Kommunfullmäktige 2019-02-26  

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KF § 3  KS/2017:253 - 029 

 

Motion - arbetskläder inom vård, skola och omsorg 
 

Karin Malmfjord (S) har 2017-04-23 lämnat in en motion om arbetskläder 

till personal inom vård, skola och omsorg där hon skriver följande:  

 

Fria arbetskläder har inte varit en självklarhet inom barnomsorgen och 

äldreomsorgen, där man ofta saknar arbetskläder. För mansdominerade 

grupper är arbetskläder mer en självklarhet.  

 

Arbetskläder är i allra högsta grad att betrakta som en jämställdhetsfråga då 

en majoritet av kommunala verksamheter inom mansdominerade yrken, 

vilka ofta ställer krav på skyddskläder, tillhandahåller dessa utan kostnad 

för personalen.  

 

Arbetskläder är en viktig fråga för många anställda inom vård, skola och 

omsorg.  

 

Malmfjord föreslår 

 

att det i samband med budgetberedning avsätts medel för arbetskläder till 

personal inom vård, skola och omsorg. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2017-04-25, § 28 att överlämna motionen 

till kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överlämnats till 

administrativ chef för tjänsteutlåtande.  

 

Administrativ chefs tjänsteutlåtande och bedömning 

Arbetsgivaren har under en tid tillhandahållit arbetskläder för samtlig per-

sonal inom vård- och omsorgsarbete.  

 

Under 2018 har arbetskläder införskaffats även för kommunens förskole-

verksamhet.  

 

Mot bakgrund av ovanstående konstateras att föreslagna åtgärder i motion-

en är genomförda.  

 

Beredande organs förslag 

Administrativ chef Patrik Nilssons tjänsteutlåtande 2018-11-09. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2018-12-04, § 102. 

Kommunstyrelsens protokoll 2018-12-18, § 134. 

 



STORUMANS KOMMUN PROTOKOLL 9 (39)  

    

Kommunfullmäktige 2019-02-26  

 

_________________________________________________________________________________________________________________  

Justering (sign)  Expediering  

 

 

KF § 3 – forts.  

 

Kommunstyrelsens förslag  

 

att motionen anses besvarad eftersom föreslagna åtgärder i motionen redan 

är genomförda.  

 

Yrkande 

Maria Gardfall (S) yrkar 

 

att motionen bifalls och att den överlämnas till budgetberedningen. 

 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Maria 

Gardfalls ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar en-

ligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Omröstning begärs och följande propositionsordning godkänns:  

 

o Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag. 

o Nej-röst för bifall till Maria Gardfalls ändringsyrkande. 

 

Omröstningsresultat (se omröstningslista sid. 2-3) 

Med 16 ja-röster och 14 nej-röster beslutar kommunfullmäktige enligt 

kommunstyrelsens förslag.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att motionen anses besvarad eftersom föreslagna åtgärder i motionen redan 

är genomförda.  

 

Reservation  

Maria Gardfall (S), Kristina Fredriksson (S), Fredrik Boström (S), Kajsa 

Forsberg (S), Peter Åberg (S), Gunilla Lundgren (S), Bo-Anders Johansson 

(S), Linda Glasin (V), Emilia Ronnhed (V), Mats Eliasson (V), Elving 

Karlsson (SD), Bengt-Erik Åkebrand (SD), Marie Berglund (SD) och Erold 

Westman (KL) reserverar sig över beslutet till förmån för Maria Gardfalls 

ändringsyrkande.  

----- 
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KF § 4  KS/2017:832 - 294 

 

Motion - bostäder i Hemavan 
 

Christian Andersson (S) och Gunnar Andersson (S) har 2017-10-24 lämnat 

in en motion om bostäder i Hemavan. 

 

Motionärerna anför att företagen i Hemavan ofta har svårt att upprätthålla 

åretruntverksamhet på grund av svårigheter att rekrytera personal. Bostads-

bristen i Hemavan har medfört att vinterpersonalen ofta får lämna sina till-

fälliga bostäder i skiftet vår/sommar och därmed även orten. Det omvända 

sker även på hösten. Detta medför att många ungdomar inte får någon chans 

att rota sig i området och att kommunen därmed går miste om fastboende 

ungdomar. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2017-11-28 § 86 att överlämna motionen till 

kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överlämnats till 

kommunkansliets utredare för tjänsteutlåtande.  

 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet 2018-04-11 och föreslog  

 

att motionen avslås 

 

att frågan om personalbostäder för turismnäringen i Hemavan-

Tärnabyområdet kontinuerligt diskuteras och bearbetas av kommunledning-

en, FABU och näringslivskontoret i samråd med näringsidkarna i området, 

och  

 

att motionens innehåll tillvaratas och vidareutvecklas i revideringsarbetet 

med kommunens översiktsplan och bostadsförsörjningsplan. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2018-04-24 § 28 att återremittera ärendet till 

kommunstyrelsen för förnyad beredning med särskilt fokus på behovet av 

nyproduktion av flerbostadshus för permanentboende i Hemavan och hur 

behovet bör mötas. 

 

Utredare Alexander Jonssons tjänsteutlåtande och bedömning efter 

förnyad beredning 

Frågan om nyproduktion av bostäder i Hemavan har under återremissens 

beredning aktualiserats på nytt via ett medborgarförslag om byggande av 

hyreslägenheter och seniorboende i Hemavan (KS/2018:711).  
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KF § 4 – forts.  

 

Koncernchefen har handlagt medborgarförslaget inför kommunfullmäktiges 

beslut. Av koncernchefens tjänsteutlåtande framgår följande: 

 

Ärendet har överlämnats till Fastighets AB Umluspen (FABU) för yttrande. 

Av FABU:s yttrande framgår att bolagets uppgift som allmännyttigt fastig-

hetsbolag är enligt ägardirektiv och bolagsordning att främja bostadsför-

sörjningen och tillgången till verksamhetslokaler som gynnar kommunens 

utveckling. Umluspen försöker i första hand effektivisera befintliga bygg-

nader och lokaler om behov uppstår. För att nyproduktion av hyreslägen-

heter ska bli aktuellt behöver FABU svar på följande parametrar: 

 

o Hur ser behovet ut? (kö) 

o Har fastighetsbolaget råd att bygga? 

o Kan marknaden acceptera hyresnivåerna gällande nyproduktion? 

o Finns entreprenörer som kan/vill bygga? 

 

I dagsläget står 14 personer i kö till lägenhet i Hemavan, vilket inte kan be-

traktas som onormalt eller inte kan hanteras inom befintligt bestånd i områ-

det. I dagsläget ligger produktionskostnaden för bostäder på ca 30 000 kro-

nor kvadratmeter BOA (boarea) vid kusten. Bedömningen är att produkt-

ionskostnaderna är något högre i västra delen av Västerbottens inland, dels 

på grund av fraktkostnader, bristfällig konkurrens och att man bygger ett 

mindre antal lägenheter vid samma tillfälle. Även med statligt bidrag får en 

normal 2:a på 60 m² en faktisk hyra på ca 7 000 kronor per månad. 

 

Om man via det nya kösystemet ser att behovet av bostäder finns, att pre-

sumtiva hyresgäster kan acceptera hyresnivåerna, att skälig ekonomi för 

fastigheten kan uppnås samt att konkurrenskraftiga priser vid nyproduktion 

erhålls bedömer FABU att det finns goda möjligheter för nyproduktion av 

bostäder i Hemavan. 

 

Mot bakgrund av detta anser FABU att medborgarförslaget anses besvarat.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2018-11-20 vid slutbehandlingen av med-

borgarförslaget att det därmed ansågs besvarat.  

 

Med anledning av detta anses frågorna i återremissen angående behovet och 

förutsättningarna för nyproduktion av flerbostadshus för permanentboende i 

Hemavan vara besvarade. 
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KF § 4 – forts.  

 

Beredande organs förslag 

Utredare Alexander Jonssons tjänsteutlåtanden 2018-01-23 och 2018-11-21. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2018-03-20, § 19 och  

2018-12-04, § 103.  

Kommunstyrelsens protokoll 2018-04-11, § 27 och 2018-12-18, § 135. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att motionen därmed anses besvarad.  

----- 
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KF § 5  KS/2017:842 - 133 

 

Motion - användning av tillfälligt statsbidrag avseende asyl-

sökande ensamkommande flyktingbarn över 18 år 
 

Linda Glasin och Daniel Johansson, båda (V), har inkommit med en motion 

gällande användningen av det extra riktade statsbidrag som utbetalats till 

kommunerna för att möjliggöra för ensamkommande flyktingbarn som fyllt 

18 år och fortfarande befinner sig i asylprocess att kvarstanna i kommunen. 

Detta under förutsättning att de deltar i gymnasiestudier.  

 

De föreslår  

 

att Storumans kommun skyndsamt sätter upp en plan för att kunna erbjuda 

asylsökande unga/unga vuxna som bott i kommunen fortsatt boende 

 

att kommunfullmäktige skyndsamt ger direktiv till sociala och integrations-

enheten att de inte ska avhysa de som fyllt 18 eller fått sin ålder uppskriven 

 

att fortsättningsvis erbjuda dessa människor stöd och rådgivning, mot bak-

grund av att när de fyllt 18, eller fått sin ålder uppskriven, inte har rätt till 

vårdnadshavare eller gode män som kan hjälpa dem i det svenska samhället.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2017-11-28, § 88 att överlämna motionen 

till kommunstyrelsen beredning. Ärendet har därefter överlämnats till integ-

rationschefen för tjänsteutlåtande.  

 

Integrationschefens tjänsteutlåtande och bedömning 

Det statsbidrag som motionärerna åsyftar har i sin helhet använts till att 

möjliggöra för den avsedda målgruppen att få stanna kvar i kommunen. 

Ingen asylsökande ungdom/ung vuxen har avvisats från kommunen för att 

de fyllt 18 år eller fått sin ålder uppskriven. Samtliga har erbjudits bostad 

och stöd via integrationsenhetens stödboende Dungen. 

 

Beredande organs förslag 

Integrationschef Kerstin Olla Grahns tjänsteutlåtande 2018-11-16. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2018-12-04, § 104  

Kommunstyrelsens protokoll 2018-12-18, § 136. 

 

Kommunstyrelsens förslag 

 

att motionen därmed anses besvarad. 
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KF § 5 – forts.  

 

Yrkande 

Marie Berglund (SD) yrkar att motionen avslås.  

 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Marie 

Berglunds avslagsyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att motionen därmed anses besvarad. 

 

Protokollsanteckning 

Linda Glasin (V) vill få följande antecknat till protokollet:  

 

Anteckning till integrationschefens utlåtande: 

 

(V) vill få noterat att svaret vi fått att 'samtliga har erbjudits bostad och 

stöd' är direkt felaktigt. När de ensamkommande började fylla 18, eller fick 

sin ålder uppskriven under sensommaren och hösten 2017 erbjöds de var-

ken hjälp eller boende i Storumans kommun, utan hänvisades till närmsta 

asylboende vilket var i Vilhelmina. De som ville fortsätta skolan vid 

Luspengymnasiet, eller bara stanna i kommunen för att de hade börjat rota 

sig här fick ordna det själva. Jag, Linda Glasin, vet med säkerhet att detta 

var situationen för många i början av hösten 2017 då jag och min man 

hade en av dessa unga män boende hos oss under en period den hösten. 

----- 
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KF § 6  KS/2018:218 - 021 

 

Motion - restid kontra arbetstid 
 

Karin Malmfjord (S) har 2018-02-06 lämnat in följande motion:  

 

I kommunens resepolicy uppmanas anställda att åka kollektivt. Samtidigt 

finns det kollektivavtal som reglerar resor i tjänst. I avtalen räknas endast de 

resor i tjänst som sker inom ordinarie arbetstid som arbetad tid. Resor utan-

för ordinarie arbetstid räknas som restid, vilket får till följd att många an-

ställda väljer bort att resa kollektivt. EU:s arbetsdirektiv har en vidare defi-

nition om vad som är arbetstid. Ur detta perspektiv skulle restid kunna vara 

arbetstid. 

 

Utifrån kommunens strategiska plan är det viktigt att politiken skapar förut-

sättningar så att anställda kan använda sig av kollektiva färdmedel.  

 

Karin Malmfjord föreslår 

 

att möjligheten att tjänsteresor som ligger utanför ordinarie arbetstid räknas 

som arbetstid utreds 

 

att lokalt avtal upprättas som reglerar arbetstid utanför ordinarie arbetstid.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2018-02-27, § 6 att överlämna motionen till 

kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överlämnats till ad-

ministrativ chef för tjänsteutlåtande. 

 

Administrativ chefs tjänsteutlåtande och bedömning 

Genom medlemskapet i Sveriges kommuner och landsting är kommunen 

bunden av de centrala kollektivavtal parterna sluter. Avtalen ger en sam-

manhållen tillämpning över hela sektorn och bidrar till en kontinuitet och 

förutsägbarhet. Storumans kommun försöker minimera antalet lokala avvi-

kelser från dessa avtal.  

 

Kommunen sysselsätter många olika yrkeskategorier, flertalet av dem har 

ett begränsat resande i sitt arbete. Vidare finns stora yrkeskategorier som 

inte på ett naturligt sätt har arbetsuppgifter som kan utföras under restid, till 

exempel omvårdnadsarbete.  
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KF § 6 – forts.  

 

Det finns en uppenbar risk att en lokal avvikelse gällande arbetstid under 

restid gynnar fåtalet. Vidare är det inte oproblematiskt att följa upp om res-

tiden som ska ersättas tillbringats på ett kollektivt färdmedel samt om något 

faktiskt arbete utförts under tiden.  

 

Möjligen kan kostnader för en sådan lokal avvikelse finansieras genom ett 

ökat kollektivt resande men en enklare åtgärd för att uppnå syftet med  

motionen vore att skärpa tillämpningen av beslutad resepolicy.  

 

Mot bakgrund av ovanstående föreslås att motionen avslås.  

 

Beredande organs förslag 

Administrativ chef Patrik Nilssons tjänsteutlåtande 2018-11-09. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2018-12-04, § 105. 

Kommunstyrelsens protokoll 2018-12-18, § 137. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att avslå motionen. 

----- 
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KF § 7  KS/2018:1232 - 140 

 

Motion - utvinning av råvaror i Storumans kommun 
 

Erold Westman (KL) har 2018-09-25 lämnat in en motion om utvinning av 

råvaror i Storumans kommun vad gäller gruvverksamhet och skogsnäring.  

 

Länsstyrelsen har beslutat att inte tillstyrka gruvtillstånd för planerad flu-

oritgruva vid Kyrkberget i Storumans kommun (”Höglandsgruvan”). Erold 

Westman anser att gruvverksamheten är livsviktig för inlandet ur syssel-

sättningssynpunkt i flera decennier och borde vara av riksintresse. Detta 

skulle även påverka både Storumanterminalen och den tilltänkta batterifa-

briken i Skellefteå positivt. Erold Westman önskar därför att samtliga par-

tier i kommunfullmäktige med representation såväl regionalt som i riksdag 

aktivt bearbetar sina representanter för att få till stånd en ändring av läns-

styrelsens beslut att säga nej till gruvan vid Kyrkberget.  

 

Erold Westman anser vidare att begränsningar inom skogsnäringen på 

grund av naturreservatens utbredning måste stoppas så att invånare i inlan-

det får ta tillvara skogen i ett samhällsnyttigt perspektiv.  

 

Både en start av gruvverksamhet vid Kyrkberget och att kunna ta tillvara 

skogen är två viktiga frågor i nuläget för att Storumanterminalen ska kunna 

utvecklas i framtiden.  

      

Erold Westman föreslår  

 

att kommunen verkar för att få till stånd en ändring av länsstyrelsens beslut 

att inte tillstyrka gruvverksamhet vid Kyrkberget  

 

att kommunen verkar för att utbredningen av naturreservat stoppas för att 

främja skogsnäringen i inlandet.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 2018-09-25, § 59 att överlämna motionen 

till kommunstyrelsen för beredning. Ärendet har därefter överlämnats till 

utredare Jimmy Lindberg för tjänsteutlåtande. 

 

Bedömning 

Den första delen av motionen handlar om det tilltänkta gruvprojektet med 

flusspatbrytning i Högland 25 km nordväst om Storuman. Bolaget skickade 

in ansökan om bearbetningskoncession sommaren 2014 och fick tillståndet 

den 18 februari 2016. Eftersom Högsta domstolen beslutat att ompröva ett  
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KF § 7 – forts.  

 

annat tillstånd (Norra Kärr, sällsynta jordartsmetaller) fick det prejudice-

rande effekt även på andra projekt. Resultatet blev att ansökan om bearbet-

ningskoncession skulle innefatta ett större område (influensområde) än end-

ast den egentliga gruvbrytningen. Detta fick till följd att bland annat Hög-

landsfyndigheten återsändes till Sveriges geologiska undersökning (SGU) 

för omprövning. Under våren 2017 begärdes kompletterande information 

från bolaget gällande en utökad miljökonsekvensbeskrivning som de fick i 

maj 2017. Nytt samråd med sakägare vars frågor främst rörde Natura 2000 

och rennäring inom det utökade området har besvarats löpande av bolaget 

till och med april 2018. Länsstyrelsen ändrade därefter ståndpunkt och för-

klarade i sitt yttrande till SGU att sandmagasinet och klarningsdammen 

hamnar i kärnområde för rennäringen.  

 

Förutsättningarna att ändra länsstyrelsens yttrande i denna fråga är små och 

dessutom verkanslösa eftersom det enligt 8 kap. minerallagen är Bergssta-

ten (del av SGU) som beslutar i frågan genom Bergmästaren. Detta är nor-

malfallet men om det är ett speciellt betydelsefullt ärende eller att Bergmäs-

taren vill frångå Länsstyrelsens beslut kan frågan hänskjutas till Regeringen 

och i det undantagsfallet kan föreslagen strategi vara möjlig. Det är dock 

alltid en god idé att vårda nationella politiska kontakter. 

 

Den andra delen i motionen gäller begränsningar av framväxande naturre-

servat och andra naturskydd. I Storumans kommun skyddas redan en stor 

areal idag, över 20 %. Kommunen har i sina yttranden påtalat att förutsätt-

ningarna för värdeskapande näringsliv i kommunen kringskärs genom utö-

kade skydd och att det i sig inte är hållbart. Gällande skrivningar i den 

kommunövergripande översiktsplanen kan man från politiskt håll försöka 

påverka när den aktualiseras nästa tillfälle.  

 

Beredande organs förslag 

Utredare Jimmy Lindbergs tjänsteutlåtande 2018-11-26. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2019-01-28 § 3. 

Kommunstyrelsens protokoll 2019-02-12 § 11. 

  

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att avslå motionen vad gäller första att-satsen om ändring av länsstyrelsens 

beslut att inte tillstyrka gruvetablering vid Kyrkberget 
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KF § 7 – forts.  

 

att motionen anses besvarad vad gäller andra att-satsen om att verka för att 

stoppa utbredningen av naturreservat för främjande av skogsnäringen i in-

landet.  

 

Reservation  

Erold Westman (KL), Elving Karlsson (SD), Bengt-Erik Åkebrand (SD) 

och Marie Berglund (SD) reserverar sig över beslutet.   

----- 
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KF § 8  KS/2019:96 - 519 

 

Motion - rastplats 
 

Karin Malmfjord (S) har 2019-02-07 lämnat in följande motion:  

 

Transportkorridoren E12 är en viktig länk när det gäller transport av gods 

och människor. På sträckan Holmsund – Riksgränsen finns det endast tre 

rastplatser; Tallbacken, Blåviksjön och Buktes. Vid Bocksliden bygger Tra-

fikverket en fjärde rastplats och de har även sett att det finns behov av ytter-

ligare rastställen norr om Buktes. Från Buktes till Riksgränsen är det 22 

mil. En rastplats närmare gränsen ökar möjligheten att fordonsföraren tar 

rast.  

 

Karin Malmfjord föreslår 

 

att uppdrag ges till miljö- och samhällsbyggnadsnämnden att tillsammans 

med Trafikverket ta fram förslag på plats/-er.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 

----- 
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KF § 9  KS/2019:97 - 828 

 

Motion - alpint campus i Tärnaby 
 

Karin Malmfjord (S) har 2019-02-07 lämnat in följande motion:  

 

Tärnaby har en lång historia som skidort med många framstående alpina 

skidåkare.  

 

Idag kommer cirka hundra ungdomar varje år för att utbilda sig vid kom-

munens alpina gymnasium, folkhögskolans två alpina skidlinjer och hög-

skolestudier vid Tärna Skidakademi. Vid sidan av sina studier tränar ung-

domarna alpin utförsåkning.  

 

Det är inte bara utförsåkning som ungdomarna behöver träna utan de behö-

ver även ett gym för övrig träning. Ett gym med bra utrustning gynnar inte 

bara de idrottande ungdomarna utan är även en tillgång för ortsbefolkning 

och besökande.  

 

Om alla inblandade parter tillsammans arbetar fram en gemensam strategi 

kan dessa resurser utvecklas till ett alpint campus i Tärnaby.  

 

Både Folkhögskolan och Tärnaby skidakademi synliggör sig som alpina ut-

bildningsaktörer i Tärnaby genom skyltar på husfasaderna men detta gör 

inte alpina gymnasiet.  

 

Karin Malmfjord föreslår 

 

att fritids-, kultur- och utbildningsnämnden avsätter medel för en skylt och 

ansöker om bygglov för att sätta upp skylt vid Skytteanska skolan 

 

att fritids-, kultur- och utbildningsnämnden får i uppdrag att tillsammans 

med andra utbildningsaktörer arbeta fram projektidén ”Alpint campus” 

 

att det i den fördjupade översiktsplanen för Tärnaby görs utrymme för ett 

alpint campus med gym. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 

----- 
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KF § 10  KS/2018:1866 - 860 

 

Medborgarförslag - minnessten för veteraner 
 

Leif Semrén och Sören Israelsson har 2018-12-07 lämnat in ett medborgar-

förslag där de föreslår att Storumans kommun anskaffar en sten för att 

hedra de veteraner som gjort en insats för freden och till minne för de stu-

pade, som placeras på lämpligt ställe vid torget i Storuman.  

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för handläggning 

och beslut 

 

att återrapportering därefter görs till kommunfullmäktige.  

----- 
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KF § 11  KS/2019:1 - 829 

 

Medborgarförslag - ljusshow vid Badsjön i Storuman 
 

Rebecka Ulander har 2019-01-02 lämnat in ett medborgarförslag där hon 

föreslår att det görs en ljusshow vid Badsjön i Storuman istället för fyrver-

kerier.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att överlämna medborgarförslaget till fritids-, kultur- och utbildningsnämn-

den för handläggning och beslut 

 

att återrapportering därefter görs till kommunfullmäktige. 

----- 
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KF § 12  KS/2019:48 - 773 

 

Medborgarförslag - gratis hyra och träning i varmvatten-

bassängen för reumatiker 
 

Yvonne Holmberg, Maj-Lis Jönsson, Marianne Karlsson, Siri Yngvesson, 

Lena Marklund, Eva-Lisa Sahlman och Christina Andersson har lämnat in 

ett medborgarförslag där de föreslår gratis hyra och träning i varmvatten-

bassängen i Storuman för reumatiker. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att överlämna medborgarförslaget till fritids-, kultur- och utbildningsnämn-

den för handläggning och beslut 

 

att återrapportering därefter görs till kommunfullmäktige.  

----- 
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KF § 13  KS/2019:91 - 739 

 

Medborgarförslag – fler särskilda boenden 
 

Sören Israelsson har 2019-02-10 lämnat in rubricerade medborgarförslag. I 

medborgarförslaget redovisas antalet personer som under 2018 fått avslag 

på ansökan om särskilt boende respektive inte fått något beslut på sin ansö-

kan. Då detta visar på ett större behov av särskilt boende och att det dessu-

tom torde finnas ett mörkertal av behövande föreslår Sören Israelsson att 

kommunen snarast bygger/anskaffar fler särskilda boenden.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 

----- 
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KF § 14  KS/2018:1674 - 024 

 

Antagande av bestämmelser om omställningsstöd och pension 

för förtroendevalda (OPF-KL18) 
 

Sveriges kommuner och landstings styrelse har antagit förslag till bestäm-

melser om omställningsstöd och pension till förtroendevalda (OPF-KL18) 

för att kunna tillämpas på förtroendevalda som nytillträder ett (eller flera) 

uppdrag efter valet 2014.  

 

Beredande organs förslag 

Administrativ chef Patrik Nilssons tjänsteutlåtande 2018-11-01. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2018-12-04, § 110. 

Kommunstyrelsens protokoll 2018-12-18, § 142. 

  

Kommunstyrelsens förslag 

 

att bestämmelser om omställningsstöd och pension till förtroendevalda 

OPF-KL18 med tillhörande bilaga antas. 

 

Yrkande 

Erold Westman (KL) yrkar att kommunstyrelsens förslag avslås.  

 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Erold 

Westmans avslagsyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag.  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att anta bestämmelser om omställningsstöd och pension till förtroendevalda 

OPF-KL18 med tillhörande bilaga. 

 

Reservation 

Erold Westman (KL) reserverar sig över beslutet till förmån för eget av-

slagsyrkande.  

-----  
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KF § 15  KS/2017:1031 - 739 

 

Investering - omställning av del av äldreboendet Tranan till 

trygghetsboende 
 

Omsorgsnämnden står inför en mängd utmaningar, bland annat kompetens-

försörjning och budgetföljsamhet.  

 

Som ett första steg mot att klara dessa utmaningar och omforma gamla 

strukturer att närma sig dagens förutsättningar föreslås att en del av äldre-

boendet Tranan ställs om till trygghetsboende.  

 

Ett trygghetsboende är helt vanliga bostäder som inte behöver biståndsbe-

slut från kommunen.  

 

Ett våningsplan i flygeln kallad D-huset är föremålet för föreslagen om-

ställning. Fastighets AB Umluspen har projekterat omställning som gäller 

befintlig byggnad som byggs om till elva lägenheter, varav fem ettor och 

resten tvåor, avsedda att hyras ut som trygghetsboende samt ett samvarorum 

och en ny och uppdaterad utemiljö.  

 

Utredning i ärendet har tagits fram 2018-12-27 som sammanfattningsvis 

konstaterar att en omställning av del av Tranans äldreboende till trygghets-

boende minskar kostnaderna för omsorgsnämnden samt trycket på kompe-

tensförsörjning och kan bidra till att skapa rörlighet på bostadsmarknaden. 

Den totala investeringen beräknas uppgå till 12 miljoner kronor.  

 

Beredande organs förslag 

Administrativ chef Patrik Perssons Nilssons tjänsteutlåtande 2018-12-27. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2019-01-28 § 4. 

Kommunstyrelsens protokoll 2019-02-12 § 12. 

 

Kommunstyrelsens förslag 

 

att kommunfullmäktige avsätter 12 mnkr ur kommunstyrelsens investe-

ringsram 2016-2019 för omställning av del av äldreboendet Tranan till 

trygghetsboende.  
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KF § 15 – forts.  

 

Yrkande 

Gunilla Lundgren (S) biträdd av Linda Glasin (V) yrkar att ärendet återre-

mitteras för ytterligare beredning enligt följande:  

 

o Helhetsgrepp i äldrefrågan och dess behov av olika boendeformer i 

Storumans kommun. 

o Brukarorganisationernas bör involveras i dialogen om framtidens 

trygghetsboende. 

o Konsekvensbeskrivningar ska genomföras av hur vård, personal och 

brukares situation blir i kommunens olika boenden och vårdverksam-

heter.  

 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer proposition på om ärendet ska avgöras i dag eller vid 

senare tillfälle, vilket innebär bifall till återremissyrkandet, och finner att 

ärendet ska avgöras i dag.  

 

Omröstning begärs och följande propositionsordning godkänns:  

o Ja-röst för att ärendet ska avgöras idag. 

o Nej-röst för att ärendet ska avgöras vid senare tillfälle, vilket innebär 

bifall till återremissyrkandet.  

 

Omröstningsresultat (se omröstningslista sid. 2-3) 

Med 16 ja-röster och 14 nej-röster beslutar kommunfullmäktige att ärendet 

ska avgöras vid senare tillfälle och bifaller därmed återremissyrkandet  

(minoritetsåterremiss).  

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att återremittera ärendet för ytterligare beredning enligt följande: 

 

o Helhetsgrepp i äldrefrågan och dess behov av olika boendeformer i 

Storumans kommun 

o Brukarorganisationernas bör involveras i dialogen om framtidens 

trygghetsboende 

o Konsekvensbeskrivningar ska genomföras av hur vård, personal och 

brukares situation blir i kommunens olika boenden och vårdverksam-

heter.  

----- 
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KF § 16  KS/2016:207 - 107 

 

Styrelsesammansättning i Hemavan Tärnaby Airport AB 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2016-06-13 § 76 att utse en ordförande, en 

vice ordförande, en ledamot, tre suppleanter samt en lekmannarevisor och 

en ersättare för lekmannarevisorn att väljas vid en extra bolagsstämma med 

Hemavan Tärnaby Airport AB. Beslutet att kommunfullmäktige skulle utse 

flera ledamöter berodde på att Storumans kommunföretag AB:s ägande i 

bolaget ökade från 44 procent till 55 procent. 

 

Storumans Kommunföretag AB har därefter utökat sitt ägande i bolaget till 

81 procent genom nyemission. Styrelsen i Hemavan Tärnaby Airport AB 

består av en ordförande, en vice ordförande, tre ledamöter och fem supple-

anter. Utifrån ägarbilden borde kommunfullmäktige utse en ordförande, en 

vice ordförande, två ledamöter, fyra suppleanter samt en lekmannarevisor 

och en ersättare för lekmannarevisorn att väljas vid kommande ordinarie 

bolagsstämma med Hemavan Tärnaby Airport AB. 

 

Beredande organs förslag 

Koncernchef Peter Perssons tjänsteutlåtande 2019-02-05. 

Kommunstyrelsens protokoll 2019-02-12 § 13. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att en ordförande, en vice ordförande, två ledamöter, fyra suppleanter samt 

en lekmannarevisor och en ersättare för lekmannarevisorn ska utses att väl-

jas vid kommande ordinarie bolagsstämma med Hemavan Tärnaby Airport 

AB. 

----- 
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KF § 17  KS/2019:111 - 107 

 

Val - Storumans kommunföretag AB 2019-2023 
 

Kommunfullmäktige ska utse nio ledamöter (varav en ordförande och en 

vice ordförande) till styrelsen för Storumans kommunföretag AB inneva-

rande mandatperiod fram till ordinarie bolagsstämma 2023. Därutöver ska 

en lekmannarevisorer och en suppleant för lekmannarevisorn utses enligt 

gällande bolagsordning.  

 

Beredande organs förslag 

Kommunfullmäktiges valberednings protokoll 2019-02-26 § 1. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse följande personer i styrelsen för Storumans kommunföretag AB 

mandatperioden 2019-2023:  

 

Parti Ledamöter 

C Tomas Mörtsell 

C Sandra Holmner 

M Veronika Håkansson 

KD Roland Gustafsson 

L Catarina Samuelsson 

S Karin Malmfjord 

S Kristina Fredriksson 

V Johan Karlberg 

SD  Marie Berglund 

 

att utse Tomas Mörtsell (C) till ordförande 

 

att utse Karin Malmfjord (S) till vice ordförande 

 

att utse Gunilla Eriksson (S) till lekmannarevisor och Robert Salomonsson 

(C) till suppleant för lekmannarevisorn.  

----- 
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KF § 18  KS/2019:112 - 107 

 

Val - Fastighets AB Umluspen 2019-2023 
 

Kommunfullmäktige ska utse fem ledamöter (varav en ordförande och en 

vice ordförande) till styrelsen för Fastighets AB Umluspen innevarande 

mandatperiod fram till ordinarie bolagsstämma 2023. Därutöver ska en 

lekmannarevisor och en suppleant för lekmannarevisorn utses. 

 

Beredande organs förslag 

Kommunfullmäktiges valberednings protokoll 2019-02-26 § 2. 

 

Valberedningens förslag 

 

att följande personer utses:  

 

Parti Ledamöter 

C Pereric Stenvall 

M Christer Bergfors 

L Karl-Anders Åkerblom 

KD Roland Gustafsson 

S Roland Kärrman 

 

att Pereric Stenvall (C) utses till ordförande 

 

att Roland Kärrman (S) utses till vice ordförande 

 

att Gunilla Eriksson (S) utses till lekmannarevisor och Robert Salomonsson 

(C) till suppleant för lekmannarevisorn.  

 

Yrkande 

Ulla-Maria Åkerblom (L) yrkar 

 

att Per-Erik Sahlman (L) utses till ledamot istället för Karl-Anders  

Åkerblom (L). 

 

Propositionsordning 

1. Ordföranden ställer proposition på Ulla-Maria Åkerbloms ändrings-

yrkande och valberednings förslag och finner att kommunfullmäktige 

bifaller ändringsyrkandet.  

2. Ordföranden ställer proposition på valberedningens förslag i övrigt 

och finner att kommunfullmäktige bifaller detta.  
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KF § 18 – forts. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse följande personer i styrelsen för Fastighets AB Umluspen mandat-

perioden 2019-2023:  

 

Parti Ledamöter 

C Pereric Stenvall 

M Christer Bergfors 

L Per-Erik Sahlman 

KD Roland Gustafsson 

S Roland Kärrman 

 

att utse Pereric Stenvall (C) till ordförande 

 

att utse Roland Kärrman (S) till vice ordförande 

 

att utse Gunilla Eriksson (S) till lekmannarevisor och Robert Salomonsson 

(C) till suppleant för lekmannarevisorn.  

----- 
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KF § 19  KS/2019:113 – 107 

 

Val - Industri- och logistikcentrum i Storuman AB 2019-2023 
 

Kommunfullmäktige ska utse fem ledamöter (varav en ordförande och en 

vice ordförande) till styrelsen för Industri- och logistikcentrum i Storuman 

AB innevarande mandatperiod fram till ordinarie bolagsstämma 2023. Där-

utöver ska en lekmannarevisor samt en suppleant för lekmannarevisorn ut-

ses.  

 

Beredande organs förslag 

Kommunfullmäktiges valberednings protokoll 2019-02-26 § 3. 

 

Valberedningens förslag 

 

att följande personer utses:  

 

Parti Ledamöter 

C Tomas Mörtsell 

L Per-Erik Sahlman 

KD Roland Gustafsson 

S Elisabeth Olofsson 

V Daniel Johansson 

 

att Tomas Mörtsell (C) utses till ordförande 

 

att Elisabeth Olofsson (S) utses till vice ordförande 

 

att Gunilla Eriksson (S) utses till lekmannarevisor och Robert Salomonsson 

(C) till suppleant för lekmannarevisorn.  

 

Yrkande 

Hans-Peter Carlson (L) yrkar 

 

att Ulf Vidman (M) utses till ledamot istället för Per-Erik Sahlman (L). 

 

Propositionsordning 

1. Ordföranden ställer proposition på Hans-Peter Carlsons ändringsyr-

kande och valberednings förslag och finner att kommunfullmäktige bi-

faller ändringsyrkandet.  

2. Ordföranden ställer proposition på valberedningens förslag i övrigt 

och finner att kommunfullmäktige bifaller detta.  
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KF § 19 – forts. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse följande personer i styrelsen för Industri- och logistikcentrum i  

Storuman AB mandatperioden 2019-2023:  

 

Parti Ledamöter 

C Tomas Mörtsell 

M Ulf Vidman 

KD Roland Gustafsson 

S Elisabeth Olofsson 

V Daniel Johansson 

 

att utse Tomas Mörtsell (C) till ordförande 

 

att utse Elisabeth Olofsson (S) till vice ordförande 

 

att utse Gunilla Eriksson (S) till lekmannarevisor och Robert Salomonsson 

(C) till suppleant för lekmannarevisorn.  

-----  
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KF § 20  KS/2019:114 - 107 

 

Val - Storuman Kommunföretags Ekonomiförvaltning AB 

2019-2023 
 

Kommunfullmäktige ska utse en ledamot och en suppleant till styrelsen för 

Storumans Kommunföretags Ekonomiförvaltning AB innevarande mandat-

period fram till ordinarie bolagsstämma 2023. Därutöver ska en lekmanna-

revisor samt en suppleant för lekmannarevisorn utses. 

 

Beredande organs förslag 

Kommunfullmäktiges valberednings protokoll 2019-02-26 § 4. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse följande personer i styrelsen för Storuman Kommunföretags  

Ekonomiförvaltning AB mandatperioden 2019-2023:  

 

Parti Ledamot Parti Suppleant 

Opol. Peter Persson Opol. Johan Duvdahl 

 

att utse Gunilla Eriksson (S) till lekmannarevisor och Robert Salomonsson 

(C) till suppleant för lekmannarevisorn.  

----- 
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KF § 21  KS/2019:115 - 107 

 

Val - Hemavan Tärnaby Airport AB 2019-2023 
 

Kommunfullmäktige ska enligt beslut 2019-02-26 § 16 utse fyra ledamöter 

(varav en ordförande och en vice ordförande) samt fyra suppleanter till sty-

relsen för Hemavan Tärnaby Airport AB innevarande mandatperiod fram 

till ordinarie bolagsstämma 2019. Därutöver ska en lekmannarevisor samt 

en suppleant för lekmannarevisorn utses.  

 

Beredande organs förslag 

Kommunfullmäktiges valberednings protokoll 2019-02-26 § 5. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse följande personer i styrelsen för Hemavan Tärnaby Airport AB 

mandatperioden 2019-2023:  

 

Parti Ledamöter Parti Suppleanter 

C Stig-Erik Dahlberg C Anders Persson 

L Hans-Peter Carlson M Christer Bergfors 

Opol. Linda Sandberg KD Allan Forsberg 

S Lennart Cohen S Christian Andersson 

 

att utse Hans-Peter Carlson (L) till ordförande 

 

att utse Lennart Cohen (S) till vice ordförande 

 

att utse Gunilla Eriksson (S) till lekmannarevisor och Robert Salomonsson 

(C) till suppleant för lekmannarevisorn.  

----- 
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KF § 22  KS/2019:53 - 209 

 

Val - Gode män enligt Fastighetsbildningslagen 2019-2022 
 

Enligt 4 kap. 2 § Fastighetsbildningslagen ska kommunfullmäktige utse 

gode män för fyra år som vid behov kan tjänstgöra vid fastighetsbildnings-

förrättningar. Där framgår också att länsstyrelsen ska besluta om antalet 

gode män i kommunen.  

 

I Fastighetsbildningskungörelsen 2 § sägs vidare att länsstyrelsen ska ange 

hur många av gode männen som ska ha erfarenhet i fråga om tätortsförhål-

landen och hur många som ska vara kunniga i jordbruks- och skogsbruks-

frågor. 

 

Länsstyrelsen har 2014-11-28 beslutat att minst fyra gode män ska utses i 

Storumans kommun, varav hälften ska ha erfarenhet i fråga om tätortsför-

hållanden och hälften ska vara kunniga i jordbruks- och skogsbruksfrågor.  

 

Beredande organs förslag 

Kommunfullmäktiges valberednings protokoll 2019-02-26 § 6. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse följande personer till gode män enligt fastighetsbildningslagen 

mandatperioden 2019-2022:  

 

Erfarenhet i fråga om tätorts-

förhållanden 

Kunnig i jordbruks- och skogs- 

bruksfrågor 

Parti God man Parti God man 

M Monika Beije C Jarl Folkesson 

S Gull-Britt Larsson M Robin Ramstedt 

  S Karl-Erik Byström 

----- 
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KF § 23  KS/2019:116 - 106 

 

Val - Samordningsförbundet södra Lappland 2019-2022 
 

Storumans kommun är sedan 2019 medlem i Samordningsförbundet södra 

Lappland. Enligt förbundsordningen ska kommunfullmäktige utse kommu-

nens representant under innevarande mandatperiod enligt följande:  

 

År 2019 – ersättare 

År 2020 – ledamot 

År 2021 – ersättare 

År 2022 – ersättare 

 

Beredande organs förslag 

Kommunfullmäktiges valberednings protokoll 2019-02-26 § 7. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att utse Kristina Fredriksson (S) till ersättare åren 2019, 2021 och 2022 

samt ledamot år 2020 i Samordningsförbundet södra Lappland. 

----- 
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KF § 24   

 

Meddelanden 
 

KS/2018:1433 

Länsstyrelsens beslut 2018-11-29 att utse Jan-Elof Bergström till ny leda-

mot i kommunfullmäktige för Centerpartiet efter avgångna ledamoten  

Annika Mörtsell resterande del av innevarande mandatperiod. Till ny ersät-

tare efter Jan-Elof Bergström har Ella-Pia Lönnback utsetts.  

 

KS/2018:1433 

Länsstyrelsens beslut 2019-02-14 att utse Kurt Forsberg till ny ersättare i 

kommunfullmäktige för Arbetarpartiet-Socialdemokraterna efter Emma  

Eriksson som flyttat från kommunen och därför inte längre är valbar i  

Storumans kommunfullmäktige. 

 

KS/2018:1829 

KS/2018:1889 

Kommunstyrelsens och övriga nämnders verksamhetsplaner för 2019. En-

ligt kommunfullmäktiges beslut 2016-04-19 § 47 ska styrelsen och nämn-

derna besluta om sina egna verksamhetsplaner före december månads ut-

gång året innan verksamhetsplanerna börjar gälla. Verksamhetsplanerna ska 

därefter redovisas till kommunfullmäktige.  

 

KS/2019:17 

Omsorgsförvaltningens redovisning av rapport till Inspektionen för vård 

och omsorg (IVO) över beviljade insatser till enskilda person som inte 

verkställts:  

 

Lagrum   Tidsperiod 

4 kap. 1 § Socialtjänstlagen   Kvartal 1 år 2019 

-individ- och familjeomsorg 

 

KS/2019:88 

Delårsrapport januari-augusti 2018 för kommunalförbundet Partnerskap  

Inland – Akademi Norr.  

----- 

  

 

 

 

 

 


